
PROTOKOŁ NR XLVI/17 
 z XLVI Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie 

  
XLVI Sesja Rady Miejskiej w Mszczonowie odbyła się w dniu 29 listopada 2017r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Mszczonowie i trwała nieprzerwanie w 
godzinach od 13,05 do 16,05 
  
Radni obecni na Sesji według załączonej listy obecności – zał. nr 1 
 
Radni nieobecni na sesji usoprawiedliwieni: Marek Zientek, Barbara Gryglewska 
  
Osoby zaproszone według załączonej listy obecności –zał. Nr 2   
  
  
                        Ad.1 Otwarcia XLVI Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który powitał wszystkich obecnych na sesji. 
Następnie stwierdził, że w Sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania uchwał. 
 
Pani Barbulant poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia komunalnego (dla 
Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego) 

2. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia komunalnego (dla 
Domu Pomocy Społecznej w Żyrardowie) 
 

Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek Pani Barbulant o 
wprowadzenie do porzadku obrad punktu dotyczącego podjecia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia komunalnego (dla Centrum Zdrowia 
Mazowsza Zachodniego), który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W 
głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjeciem wniosku głosowali: Marek 
Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz 
Olesiński. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek Pani Barbulant o 
wprowadzenie do porzadku obrad punktu dotyczącego podjecia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia komunalnego (dla Domu Pomocy 
Społecznej), który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu 
udział wzięło 11 radnych. Za przyjeciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Łukasz 
Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński. 



W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Mszczonowie przyjęła 
następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Ocena działalności służby zdrowia na terenie miasta i gminy Mszczonów 
4. Informacja z działalności Centrum Zdrowia Mazowsze Zachodnie Sp.z.o.o. w 

Żyrardowie. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych, które gromadzą 

na wydzielonym rachunku dochody, źródeł dochodów, ich przeznaczenia, sposobu 
i trybu sporządzania planu finansowego oraz dokonywania zmian w tym planie i 
ich zatwierdzania    

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bobrowcach w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Bobrowcach 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Majora Józefa Wiśniewskiego w Lutkówce 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. majora Józefa Wiśniewskiego w Lutkówce 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 25 Pułku Artylerii Pancernej w Mszczonowie 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 25 Pułku Artylerii Pancernej w 
Mszczonowie 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
Zespołu Szkół Publicznych w Osuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Księdza Kanonika Mariana Lipskiego w Osuchowie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Piekarach w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
w Piekarach 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej we Wręczy w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
we Wręczy 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mszczonów 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2018. 

14. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsiach Długowizna i Grabce 

Wręckie. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsiach Zbiroża i Pieńki 

Strzyże. 
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicom we 

wsiach Marków Towarzystwo, Czekaj i Lublinów 



19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
niezrealizowanych kwot wydatków nie wygasających z upływem roku 2017. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 
2017 .     

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Mszczonów.    

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia 
komunalnego 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składnika mienia 
komunalnego   

24. Informacja z działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej. 
25. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami. 
26. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2016r. 
27. Wolne wnioski i zapytania.   
28. Zakończenie obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowali: 
Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz 
Olesiński. 
  
 
   Ad. 2 Przewodniczący Koperski stwierdził, że protokół z Nadzwyczajnej 
Sesji został sporządzony i był przekazany radnym przed sesją. Radni nie wnieśli uwag i 
zastrzeżeń do protokołu przyjmując go w drodze głosowania przy 10 głosach za (Marek 
Baumel, Łukasz Koperski,  Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński) i 1 głosie 
wstrzymującycm się (Krzysztof Krawczyk).  W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
  
Na sesję przybył Radny Robert Głąbiński. 
 
 
  Ad.3 Ocena działalności służby zdrowia na terenie miasta i gminy 
Mszczonów 
 
Pan Myszkowski przedstawił informację na temat działalności NZOZ Medycyna 
Rodzinna w Mszczonowie. Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
  
Wiceprzewodniczący Osiński poinformował, że rodzice często nie mogą dostać się z 
chorym dzieckiem do lekarza pediatry. 
 
Pan Myszkowski odpowiedział, że lekarz nie zawsze jest w stanie przyjąć wszystkich 
pacjentów. Jeśli jest sytuacja zagrożenia życia to zawsze starają się takich pacjentów 



przyjąć. 
 
Pan Sutkowski przedstawił informację na temat działalności NZOZ Medycyna Rodzinna 
w Osuchowie. Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
  
Pan Kaniut przedstawił sprawozdanie z działalności poradni stomatologicznej, które 
stanowi załącznik do protokołu. 
  
Pani Szymańska przedstawiła informację na temat działalności NZOZ PROF.MED. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
  
Pani Boniecka przedstawiła informację na temat działalności NZOZ Pielęgniarstwa 
Środowiskowo-Ambulatoryjnego. Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
  
Pan Pec przedstawił informację z działalności punktów Rehabilitacyjnych w 
Mszczonowie i Osuchowie. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.4 Informacja z działalności Centrum Zdrowia Mazowsze Zachodnie 
Sp.z.o.o. w Żyrardowie. 
 
Pan Wojciech Szustakiewicz – Starosta Powiatu Żyrardowskigo pogratulował Gminie 
Mszczonów zajęcia II miejsca w rankingu Rzeczypospolitej w kategorii gmin wiejsko-
miejskich. W kwestii działalności Centrum Zdrowia Mazowsze Zachodnie przybliżył 
radnym historię przekształceń żyrardowskiego szpitala informując, że zadłużenie 
szpitala w 2005 roku wynosiło ponad 40 mln zł. Opracowany wówczas został program 
restrukturyzacji szpitala. Spłacono zadłużenia cywilno-prawne, na ten cel zaciągnięto 
kredyt i uzyskano ponad 2 mln zł pomoc finansową od samorządów. Nastepnie 
skorzystano z planu B, którego efektem jest przekształcenie szpitala w 2011 roku w 
spółkę. Rozpoczęto spłatę zadłużenia publiczno- prawnego, które będzie jeszcze przez 
powiat spłacane do 2032 roku. Spółka w 100% jest własnością samorzadu 
powiatowego. Od początku powołania spółki zarząd spółki jest jednoosobowy. Cały 
czas od 2011 roku prezesem jest Pani Danuta Ciecierska. Rada Nadzorcza spółki składa 
się z 3 osób, Przewodniczącym Rady Nadzorczej  jest Pan Dariusz Kaczanowski, 
Wiceprzewodniczacym jest Pani Zofia Krukowska a sekretarzem jest Pan Jerzy 
Skorykow.   Jej kadencja trwa 3 lata. Posiedzenia RN odbywają się nie rzadziej niż raz 
na kwartał. Uchwały Rady Nadzorczej podejmowane są bezwzględną większością 
głosów. Rada Nadzorcza wykonuje stały nadzór nad działalnością Spółki a do zakresu 
jej działania należy w szczególności: ocena sprawozdań finansowych oraz wybór 
podmiotu uprawnionego do ich badania; powoływanie, odwoływanie oraz 
zawieszanie członków zarządu a także wskazywanie Prezesa Zarządu. Funkcję 
Zgromadzenia Wspólników CZMZ Sp. z o.o. pełni Zarząd Powiatu Żyrardowskiego. Do 



kompetencji Zgromadzenia Wspólników należy m.in. zatwierdzanie sprawozdań 
Zarządu z działalności Spółki oraz sprawozdań finansowych; udzielanie absolutorium 
członkom organów Spółki z wykonania przez nich obowiązków; powoływanie i 
odwoływanie członków Rady Nadzorczej a także zatwierdzanie rocznych oraz 
wieloletnich planów działalności Spółki. Zgromadzenie Wspólników może także 
rozpatrywać inne sprawy wniesione przez Zarząd, Radę Nadzorczą lub Wspólników.  
Spółka funkcjonuje już 6 lat i wbrew opinii związków zawodowych funkcjonuje dobrze. 
Podziękował samorządowi mszczonowskiemu za pomoc finansową dzięki której 
doszło do powstania spółki.  Od 2015 roku trwają pozukiwania sponsorów w celu 
podniesienia kapitału spółki, lecz brak jest rezultatów tych poszukiwań. Zwrócono się 
do samorządów o wykupienie udziałow w spółce lecz to wystapienie nie przyniosło 
żadnych rezultatów. Jedyna obecnie pomoc samorządu dla szpitala przejawia się w 
umorzeniu podatku przez miasto Żyrardów oraz przekazaniu przez samorząd 
Mszczonowa sprzętu rehabilitacyjnego. 
 
Na sesję przybył Rady Mirosław Wirowski. 
 
Pani Danuta Ciecierska Prezes Zarządu „Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego” 
przedstawiła informację z działalności Centrum Zdrowia Mazowsze Zachodnie 
Sp.z.o.o. w Żyrardowie, która stanowi załącznik do protokołu.  Prosi o zastanowienie 
się nad dofinansowaniem przez samorządy rozbudowy budynku B, w którym 
powstałby nowy blok operacyjny i izba przyjęć. Bez pomocy z zewnątrz z tym zadaniem 
spółka napewno sobie sama nie poradzi. Każdy strumień finansowy dla spółki będzie 
bardzo pożadany i będzie wykorzystany z korzyścią dla świadczenia usług dla 
pacjentów. 
 
Radny Wirowski uważa, że mieszkańcy Mszczonowa mają szczęście, że podstawowa 
opieka medyczna zaspokojona jest na dobrym poziomie. Za to wszystko bardzo 
dziękuje placówkom służby zdrowia działającym na terenie gminy Mszczonów jak i 
szpitalowi w Żyrardowie. 
 
Przewodniczacy Koperski podziękował wszystkim za pracę w zakresie ochrony zdrowia. 
Jest zdania, że generalnie miło się słucha informacji, że wszystko w tym zakresie idzie 
w dobrym kierunku. Uważa, że cała służba zdrowia na terenie powiatu i naszej gminy 
jest zarządzana prawidłowo. 
 
 
  Ad.5 Pani Zielińska przedstawiła projekt  uchwały w sprawie określenia 
jednostek budżetowych, które gromadzą na wydzielonym rachunku dochody, źródeł 
dochodów, ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego oraz 
dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania    
 



Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia 
jednostek budżetowych, które gromadzą na wydzielonym rachunku dochody, źródeł 
dochodów, ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego oraz 
dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania , którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej 
Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej 
Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/320/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.6 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bobrowcach w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bobrowcach 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bobrowcach w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bobrowcach , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/321/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.7 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Majora Józefa 
Wiśniewskiego w Lutkówce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. majora Józefa 
Wiśniewskiego w Lutkówce 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Majora Józefa 
Wiśniewskiego w Lutkówce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. majora Józefa 
Wiśniewskiego w Lutkówce , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W 
głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz 
Olesiński. . Uchwała nr XLVI/322/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.8 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 25 Pułku 
Artylerii Pancernej w Mszczonowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 25 Pułku 



Artylerii Pancernej w Mszczonowie 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 25 Pułku 
Artylerii Pancernej w Mszczonowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 25 Pułku 
Artylerii Pancernej w Mszczonowie  , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/323/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.9 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych w Osuchowie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Księdza Kanonika Mariana Lipskiego w Osuchowie 

 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych w Osuchowie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Księdza Kanonika Mariana Lipskiego w 
Osuchowie  , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu 
uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Łukasz 
Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński. . Uchwała nr 
XLVI/324/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.10 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Piekarach w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Piekarach 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Piekarach w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Piekarach , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/325/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.11 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej we Wręczy w 



ośmioletnią Szkołę Podstawową we Wręczy 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej we Wręczy w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową we Wręczy , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/326/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad. 12 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mszczonów 
 
Przewodniczący Koperski zapytał się o co chodzi w uchwale z terenami górniczymi. 
 
Pani Koszulińska poinformowała, że tam gdzie są udokumentowane złoża górnicze to 
należy to wskazać w studium, nie oznacza to, że w planie tereny będą przeznaczone 
pod eksploatację. 
 
Przewodniczacy Koperski zapytał się czy napewno wszystkie potrzeby zostały 
przeanalizowane i czy jeszcze nie należy czegoś wprowadzić do studium 
 
Pani Koszulińska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy wszystkie potrzeby zostały 
uwzględnione. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mszczonów  , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  
W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Łukasz Koperski, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński. . Uchwała nr XLVI/327/17 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.13 Pani Badowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie rocznego 
programu współpracy Gminy Mszczonów z organizacjami pozarządowymi na rok 2018. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie rocznego 
programu współpracy Gminy Mszczonów z organizacjami pozarządowymi na rok 
2018. , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 



12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, 
Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, 
Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński. . Uchwała nr 
XLVI/328/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.14 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
 
Radny Stusiński poinformował, że Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W 
głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz 
Olesiński. . Uchwała nr XLVI/329/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.15 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
obciążenia nieruchomości gminnej. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie obciążenia 
nieruchomości gminnej , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W 
głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz 
Olesiński, Mirosław Wirowski . Uchwała nr XLVI/330/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.16 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy we wsiach Długowizna i Grabce Wręckie. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazwy 
ulicy we wsiach Długowizna i Grabce Wręckie , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski . Uchwała nr XLVI/331/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 



 
 
  Ad.17 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy we wsiach Zbiroża i Pieńki Strzyże. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazwy 
ulicy we wsiach Zbiroża i Pieńki Strzyże , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski . Uchwała nr XLVI/332/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.18 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicom we wsiach Marków Towarzystwo, Czekaj i 
Lublinów 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie nadania nazwy ulicom we wsiach Marków Towarzystwo, Czekaj i Lublinów , 
którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 
radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar 
Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski . Uchwała nr 
XLVI/333/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.19 Burmistrz Kozłowski przedstawił projekt  uchwały w sprawie 
ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie 
wygasających z upływem roku 2017. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 
i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie wygasających z upływem 
roku 2017 , którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu 
uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Łukasz 
Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, Dariusz Olesiński, Mirosław 
Wirowski . Uchwała nr XLVI/334/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  Ad.20 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017 .     



 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017 , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski .Uchwała nr XLVI/335/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.21 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.    
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę  zmieniającą Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Mszczonów , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski. Uchwała nr XLVI/336/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.22 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie składnika mienia komunalnego informując, że dotyczy to 
sprzętu rehabilitacyjnego dla Centrum Zdrowia Mazowsze Zachodnie. 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie składnka mienia komunalnego , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski . Uchwała nr XLVI/337/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.23 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie składnka mienia komunalnego informując, że dotyczy to sprzętu 
rehabilitacyjnego dla Domu Pomocy Społecznej w Żyrardowie. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie składnka mienia komunalnego , którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 



głosowali: Marek Baumel, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Jerzy 
Siniarski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Andrzej Osial, Piotr Chyła, 
Dariusz Olesiński, Mirosław Wirowski .Uchwała nr XLVI/338/17 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
  Ad.24 Radny Krzysztof Krawczyk poinformował, że  w okresie od ostatniej 
sesji Komisja Rewizyjna dokonała kontroli wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości w zakresie 
wydatków tej komisji. 
 
 
  Ad.25 W tym punkcie Burmistrz Kurek poinformował o wydanych 
zarządzeniach burmistrza między sesjami. Wykaz zarządzeń stanowi załącznik do 
protokołu. Ponadto poinformował, że: 

1. uczestniczył w spotkaniu dot. budowy centralnego portu lotniczego. Nie ma do 
przekazania żadnych konkretów. Z przekazanych informacji wynika, że w ciągu 2 
lat ma powstać dokumentacja portu lotniczego co jego zdaniem jest nierealne. 

2. Możemy mieć problem z wykonawcami inwestycji w przyszłym roku. 
3. Firma Global Park podpisała umowę kredytową na budowę parku. 
4. Nie wiadomo czy nie przesunie się o rok modernizacja linii kolejowej 

Mszczonów – Warszawa.   
 
 
  Ad.26 Przewodniczący Koperski przedstawił informacje z analizy 
oświadczeń majątkowych za 2016r.  przesłane przez: 

1. Urząd Skarbowy w Żyrardowie, 
2. Urząd Skarbowy w Grodzisku Mazowieckim, 
3. Urząd Skarbowy w Rawie Mazowieckiej, 
4. Wojewodę Mazowieckiego, 
5. Burmistrza Mszczonowa, 
6. Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mszczonowie.   

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 
 
  
 
 Ad.27 W tym punkcie głos zabrali: 
 
Przewodniczący Koperski: 

– odczytał petycję mieszkańców miejscowości Zbiroża, Strzyże, Marianka w 
sprawie budowy drogi oraz odpowiedź Burmistrza Mszczonowa na petycję. 



– poinformował radnych o skargach jakie wpłynęły na działalność Dyrektora 
ZGKiM oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie i o podjętych przez 
niego działaniach w związku z tymi skargami. 

 
Pan Krzysztof Puszcz Komendant Komisariatu Policji w Mszczonowie poinformował, że 
prace przy nowym komisariacie zostały wznowione. Ma nadzieję, że w przyszłym roku 
na przełomie lipca i sierpnia nastąpi oddanie nowego budynku komisariatu do użytku. 
Ponadto dodał, że znowu komisariat boryka się z brakami kadrowymi. Na dzień 
dzisiejszy jest to już 5 wakatów. Na zakończenie wypowiedzi zaznaczył, że rok 2017 jest  
rokiem bardzo trudnym dla komisariatu z powodu dużej ilości przestępstw 
gospodarczych. 
 
Radny Suski zapytał się czy zakończone zostało postępowanie dotyczące podpalacza. 
 
Pan Puszcz odpowiedział, że postępowanie nadal trwa. 
 
 
 
 Ad.28 Zakończenia obrad XLVI Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Mszczonowie Pan Łukasz Koperski, który podziękował za uczestnictwo w obradach. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady 
 
Małgorzata Badowska                                                  Łukasz Koperski 
 
 
 
 
Sporządzono dnia 5 grudnia 2017r. 


